

# N.A.O.S.S.K.- møte 24.05.2000

Tilstede:

Stein A. (leder)  
Tor (nestleder)  
Solveig (sekretær)  
Per A. (kasserer)

Lasse (G.S.R. Fredagsgruppa)  
Magne (G.S.R. Gjør Det Enkelt)  
Anne (Vara-G.S.R. Sammen Kan Vi)  
Terje (G.S.R. Fly Fri)

Roy (leder HI/OI- komitèen)  
Trond E. (vara-delegat)  
Trond N. (kandidat til kasserer i OSSK)  
Otto (kandidat til leder HI/OI)

Stein ledet møtet. Per leste NA's 12 tradisjoner. Magne leste NA's 12 konsepter for tjeneste. Terje leste NA's 5. 'te konsept.

1. Dagens Agenda ble godkjent med følgende tillegg:

Sak 3. Valg av leder HI/OI (Saken var tatt opp i de fleste gruppene, men var uteglemt fra agendaen)

Under eventuelt:

- Kandidater til Sekretær i O.S.S.K.
- Loggbok – prinsippretningslinjer
- Aktivitetskomitèen trenger penger

## 2. RAPPORTER:

**Leder;** sa ifra om at han ikke lenger ønsker å åpne dørene og koke kaffe på ossk møtet fordi han ikke vil oppholde seg i det røykfylte lokalet. Han vil også forlate lokalet rett etter møtet av samme grunn og ba om at det ikke røykes før han har gått.

**Nestleder;** har med et referat fra Servicekonferansen

**Sekretær;** avga skriftlig rapport

**Kasserer;** har overført kr. 30.000 til W.S.O./ Eur Inc.. Saldo på O.S.S.K.'s konto: kr 24.496,-

**Vara- G.S.R. N.A. Sammen Kan Vi;** Det er mange folk på møtene. De fleste har tilhørighet i andre grupper, så det er få på gruppesaksmøtene.

**G.S.R. Gjør Det Enkelt;** Det er mange på møtene og alle verv er besatt.

**G.S.R. Fly Fri;** Åtte deltakere på forrige gruppesaksmøte. Deltakerne bytter på verv.

**G.S.R. Fredagsgruppa;** Stabil gruppe, stabile gruppesaksmøter (de samme går igjen), fyller alle verv. Prøver å ta vare på nykommeren!!!

**HI/OI- komitèen:** Komitèen har fått brev fra Utekontakten. Skal ha møte med dem 30.05.00. Komitèen har blitt enige om å sende brev til fengselspresten for å prøve å få i stand et møte med ham.

**Øversettelseskomitèen;** har fått Basic Text til gjennomlesning, deretter er den klar for trykking. (HURRA!!!!) Formannsrapport (se vedlegg).

**Vara-delegat;** har vært med på sin livs opplevelse som deltaker på Verdenskonferansen.

Svarene på spørsmål fra Agendaen til Verdenskonferansen gikk igjennom slik O.S.S.K. hadde foreslått. Som diskusjonstemaer ble det valgt ett av O.S.S.K.'s forslag og ett av O.Ø.S.K.'s .

Delegaten vil komme med en skriftlig rapport fra konferansen.

Vara- delegaten hadde med seg en grupperegistrering fra W.S.O. , for oppdatering.

G.S.R.'ene fikk skjemaene med til sine respektive grupper.

Ellers opplyste vara- delegaten at de som kommer med bidrag til N.A.- fellesskapet skal motta en "tak for bidraget"- blankett.

Vara- delegaten la frem regnskap. Dette ble godkjent av alle G.S.R.'ene.

Det blir et nytt EDM- (European Delegate Meeting) møte siste helg i juli. Det ble antydnet et budsjett på ca. kr. 6000,- . Budsjettet vil bli lagt frem for O.S.S.K. på neste møte.

### 3. Referat fra O.S.S.K.- møtet 19.04.00

Kommentar: Det at ikke bensinutgiftene ble dekket bes tatt opp under eventuelt. Kasserer går av midt i en periode. Han har sittet en periode før denne.

### 4. Post; Inn - Ut: Ingen post sendt eller mottatt.

### 5. Referater fra O.Ø.S.K. og underkomitèer

### 6. Referat fra Servicekonferansen (se vedlegg)

Det er viktig at så mange som mulig setter seg inn i regionsaken.

Det ble ytret et ønske om at anbefalt rusfri tid og andre relevante kriterier tas med på agendaen.

Det ble diskutert om vi skulle følge "A Guide to Local Service" eller den Svenske Guiden.

Det ble foreslått at A guide to local service skulle legges til grunn for det videre arbeidet, men dersom dette ikke var mulig kunne man "smugkikke" i den svenske modellen.

**Gruppene bes komme med kandidater til Regionkomitèmedlemmer** (ca, tre ble antydnet).

**Kandidatene bes møte på neste O.S.S.K.- møte.**

## SAKER:

### 1. Annonseforslaget fra HI/OI- komitèen.

Alle de representerte G.S.R.'ene forkastet forslaget. I tillegg kom det frem at Fredagsgruppa hadde et nytt forslag. Sammen Kan Vi ønsket mer opplysninger. Fly Fri ønsket nye forslag..

### 2. Valg av kasserer i O.S.S.K.

Fly Fri – gruppa stilte med Trond N. Som kandidat til kasserervervet.

Guideline for valg av ledere i O.S.S.K. ble fulgt.

Kandidaten ble stilt spørsmål av Servicekomitèen. Kandidaten var på gangen da saken ble diskutert. Alle G.S.R.'ene stemte for kandidaten.

### 3. Valg av leder til HI/OI- komitèen

Otto var kandidat til leder av HI/OI- komitèen fra henholdsvis Gjør Det Enkelt, Fly Fri og Fredagsgruppa. Guideline for valg av ledere i O.S.S.K. ble fulgt.

Kandidaten ble stilt spørsmål av Servicekomitèen. Kandidaten var på gangen da saken ble diskutert. Alle G.S.R.'ene stemte for kandidaten.

## 4. EVENTUELT

a. Sekretæren i O.S.S.K. har snart vært en periode i tjenesten og ønsker ikke gjenvalg for en ny periode. **O.S.S.K. ber gruppene finne kandidater til tjenesten som sekretær.**

b. **Loggbok – Prinsippvedtak i O.S.S.K.** Sekretæren har laget en oversikt over prinsippvedtak fattet av O.S.S.K. Det er en del som mangler av de tidligste vedtakene + et prinsippvedtak som er fattet på feil grunnlag og må revurderes – Om loggboken følges vil dette forenkle arbeidet i komitèen. Arbeidet med loggboken fortsetter. Anne lovet å bistå sekretæren med dette.

- c. **Aktivitetskomitèen ba om at det ble bevilget kr.10.000,-.** Dette var blant annet for å betale Speaker og forskudd til bandet. **Alle G.S.R.'ene stemte for bevilgningen.** Aktivitetskomitèens leder var forhindret fra å komme på O.S.S.K.- møtet. Aktivitetskomitèen ble bedt om å møte i O.S.S.K. for å avlegge rapport. O.S.S.K. ønsker å få informasjon om hva som skjer på Bragdøya. Det ble også påpekt at leder av underkomitè må komme med en skriftlig rapport hvis de er forhindret fra å møte i O.S.S.K.
- d. **HI/OI- komitèen trenger kandidat til nestleder.** G.S.R.'ene bes ta dette med til gruppene.
- e. **Skal Vara- delegaten reise til Lausanne? Alle G.S.R.'ene stemte ja!!!**
- f. **Dekning av bensinutgifter.** Vara- G.S.R.'en i Sammen Kan Vi tok opp prinsippvedtaket om at ingen skal ha utgifter på å gjøre N.A.- tjeneste. Det sto ingenting i forrige møtereferat om at O.S.S.K. hadde bedt to personer representere O.S.S.K. på Servicekonferansen i Oslo. Referatet fra forrige møte var blitt godkjent uten at dette ble kommentert. Vedtaket fra forrige møte ble ikke endret. Det ble ytret et ønske fra G.S.R.'en i Gjør Det Enkelt at referatet fra forrige møte godkjennes etter godkjenning av dagens agenda.

Neste møte i O.S.S.K. er **21.06.00** kl.18.00  
Tor leser NA's 6. konsept.

Møtet ble avsluttet med Franz av Assisi og Bønn om Sinnsro!!!!

Solveig (referent)